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Dz.lE.0020.1 .11 .2012
podsumowanie:

XWI sesja W kadencji
w dniu 4 kwietnia 20l2 r.

1. Otwarcie sesji.
ż. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji.
4. Roczne Sprawozdanie Zarządrl z dzińalności merytoryc znej oruz realizacji plafiJ

finansowego wydatków Dzielnicy XYIII za rck 201 1 - druk nr 1 .

5. Projekty uchwał wnoszone przez Zarząd i komisje problemowe:
- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego - drŃ rr 2,
_ w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego - druk nr 3,
- w sprawie opinii do ULI CP dla inwestycji pn.: ,,Budowa cźerech masźów

oświetleniowych pł1'ty głównej boiska piłkarskiego Hutnik Kraków, na części działki nr
521/11 obr. 46 Nowa Huta przy ul. Ptaszyckiego 4 w Krakowie" - druk nr 4.

- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego - druk nr 5,
- w sprawie aktualizacji obwodów szkół - druk nr 6.

6.Wolne wnioski (na piśmie).
7.lnformacj a z prucy Zarządu.
8.0świadczenia i komunikaty.
9.Ustalenie terminu następnej sesji.
10.Zamknięcie sesji.

Podięte uchwały:

XvIIl2,79/72 w sprawie przyjęcia rocznego spra,wozdańa Zarządu z działalności

merytorycznej oraz realizacji planu finansowego wydatków Dzielnicy

XVIII za rok 201 1

XVII/280l12 w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego

xr.łIII28Il12 w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego

Xvlllz8zl12 w sprawie opinii do ULI CP

XVII/żq3l12

XyII/284l12 w sprawie aktualizacji obwodów szkół
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Dz. 18.0020.1 .17 .2012

PRoToKoŁ
XVII SESJI RADY DZIELNICY XVIII NOWa HUta

XVII sesja Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta odbyła się 4 kwietnia 2012 r. w
siedzibie Dzielnicy XVIII os. Centrum B 6.

W załączenil:
1) Lista obecności radnych- zał. nr 1 .

2) Wnioski o wprowadzenie projektów uchwał pod obrady - zń. nr: 2 i 3.

3) Wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt 4 - zń. nt 4.
4) Oryginały uchwał - zń. nr 5.

5) Wnioski radnej Marii Sajdak - zał. nr 6 i 7.

XVII sesję Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta otworzył o godz. 18.00 Przewodniczący
Rady i Zarządl Dzielnicy XVIII, Pan Stanisław Moryc, który serdecznie przywitał obecnych
na sali i stwierdził quorum.

2. Zatwierdzenie porządku obrad.

Przewodniczący przysĘpił do zatwierdzenia porządku obrad, Projekt porządku został
doręczony do skrytek wraz z zaproszeniem na sesję.

Projekt porządku obrad obejmował:
1, Otwarcie sesji.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokolu z XVI sesji.
4. Roczne Sprawozdanie Zarząól z działalności merltorycznej oraz realizacji planu

finansowego wydatków Dzielnicy XVIII za rok ż01I - druk nr 1.

5. Projekty uchwał wnoszone przez Zarząd i komisje problemowe:
- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego - druk rrr 2,
_ w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego - drŃ nr 3,
- w sprawie opinii do ULI CP dla inwestycji pn.: ,,Budowa czterech masztów

oświetleniowych płyy głównej boiska piłkarskiego Hutnik lGaków, na części działki nr
52l/l1 obr.46 Nowa huta przy ul. Ptaszyckiego w Krakowie - druk nr 4.

6.Wolne wnioski (na piśmie).
7.Informacja z pracy Zarządll.
8.0świadczenia i komunikaty.
9.Ustalenie terminu następnej sesj i.
10.Zamknięcie sesji.

Prowadzący obrady Stanisław Moryc poinformował, że wpłynęły 2 wnioski o
włączenie pod obrady projektów uchwał:

- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego (zń. nr 2).
Wszyscy radni otrzymali do skrytek kserokopię projektu uchwały - Druk nr 5



Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad.
Wl,niki głosowania:
Głosowało: 15 radnych
Za głosowało - 15 radnych

Przewodniczący zuządził reaslmpcję głosowania.
Wyniki głosowania:
Głosowało; 15 radnych
Za głosowało - 15 radnych
Przeciw - 0
Wshzymało się - 0

- w sprawie aktualizacj i obwodów szkół (zał, rr 3)
Wszyscy radni otrzymali do skry.tek kserokopię projektu uchwały - Druk nr 6
Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 14 radnych
Za głosowało - 14 radnvch
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0

Radny Stanisław Maranda w imieniu Grupy Radnych zgłosił wniosek o zdjęcie z porządklt
obrad punktu 4 - Roczne Sprawozdanie Zarządll z działalności merlorycznej oraz rcalizacji
planu finansowego wydatków Dzielnicy XVIII za rok 201 1 (zał. nt 4) i obszemie go
uzasadnił.

Radna Krystyna FraŃiewicz zgłosiła wątpliwość czy jest sens umieszczania pkt 4 w
porządku obrad.

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Grupy Radnych,
Wyniki głosowania:
Głosowało: 18 radnych
Za głosowało - 5 radnych
Przeciw - 13 radnych
Wstrzymało się - 0
wniosek odrzucono.

Prowadzący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad z w/w zmianami.
Wyniki głosowarria:
Głosowało: 18 radnych
Za głosowało - 13 radnych
Przeciw - 5 radnvch
Wstrzymało się - 0
Porządek obrad XVII sesji został przyjęty,

3. Przyjęcie protokolu z XVI sesji.

Przewodniczący Stanisław Moryc poinformował radnych, że protokół z XVI sesji
Rady Dzielnicy XVIII był do wglądu w Biurze Rady - nikt nie wniósł zastrzeżeń i uwag.
Przewodniczący stwierdził, że protokół z XVI sesji został przyjęty.



4. Roczne Sprawozdanie Zarządu z dzialalności merytorycznej oraz realizacji planu
finansowego wydatków Dzielnicy XVIII za rok 2011.

Druk nr 1 - projekt Komisji Rewizyjnej - referent Marian Paciorek
- w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania Zatządll z działalności merytorycznej oraz

realizacji planu finansowego wydatków Dzielnicy XVIII zarck20II.

Przewodniczący Zauądl Stanisław Moryc przedstawił Roczne sprawozdanie Zarządu z
działalności mer}torycznej oraz rcalizacji planu finansowego wydatków Dzielnicy xyIII za
rok 201 1 (wszyscy radni otrz}rynali sprawozdanie).

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy Marian Paciorek odczytał opinię
Komisji - opinia pozytywna.

Radna Miłosława Ciężak zgłosiła swoje Wytyczne uwagi dotyczące organizacj i i
kosźów Dnia Dziecka, sposobu delegowania radnych do udziału w komisjach,
nieorganizowania wigilii na Al. Róż, nieuczeslriczenia członków zarządl w posiedzeniach
komisji problemowych, braku informacji o terminach dyżurów radnych, pokrywania się
terminów posiedzeń komisji, pracy przewodniczącego i zuządlL ograniczania czasu
wypowiedzi radnych na sesji (do regulaminowego), opóźnień w wydawaniu gazetki lokalnej.
ponownie zaproponowała powołanie zespołu zadaniowego ds. przeciwdziałania powodzi i
odwodnienia. Naleźy podjąć wszelkie możliwe działania aby pozyskać środki,
zapl,tała czy zarząd, występował do radnych miejskich o złożenie poprawek do budźetu Mk
na rok 2012. poruszyła problem rozbudowy monitoringu wizyjnego, uszkodzenia kopca
Wandy, zagospodarowania fortu w os. Mogiła, blokowania od 2009 roku środków na
realizację zadń i starań poprzedniego Zarządls, o maksymalne ich wykorzystanie.

Radny Stanisław Maranda ustosuŃował się do pĄektu uchwały Komisji Rewizyjnej
- brak szczegółowego uzasadnienia. powinny byó dwa sprawozdania jedno finansowe, dńgió
mer}.toryczne. Poprosił o odczytanie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej.

Radna Krystyna Frankiewicz zalwslżyła, że Roczne Sprawozdanie liczy tylko 3
strony.

Radny Edward porębski odniósł się do realizacji zadń powierzonych i priorytetowych
tj. zablokowania środków przez prezydenta Mk. poruszf również sprawę wiólii na Al. Róź,
a także brak wsp ółpracy Zarządl ze sponsorami.

Radna katarzyna kapelak-Legut stwierdziła, że zarząd nie udziela odpowiedzi na
pltania i oświadczenia radnych.

Radna Maria Sajdak zapy,tała o realizację zadań kompensacyjnych w roku 2011, a
radny Edward Porębski o zadania na rok ż012.

przewodniczący komisji Rewizyjnej Marian paciorek odczytał protokół komisji z dnia 29
muca2012.

przewodniczący stanisław Moryc przypomniał, że radni mogli zapoznać się z pełną
dokumentacją dotyczącą Sprawozdania, wszystkie materiały były Jo wglądu.



Radna Krystyna Frankiewicz zapytała czy Komisja Rewizyjna nie zalwdiryLa żadnych
uchybień w pracy Zuządu i radnych.

Radny Stanisław Maranda powtórzył, że powinny byó dwa sprawozdania, jedno
finansowe, a drugie merytoryczne, Statut ściśle określa co powinien zawierać protokół z
posiedzenia komisji, Poinformował, że zostanie złożony wniosek do Komisji Rewizyjnej
Rady MK o sprawdzenie działania Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy.

Radny Stanisław Maranda zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały na Druku
Nr l do wszystkich komisji merytorycznych Rady celem zaopiniowania w zakesie ich
kompetencji.

Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w wniosek.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 20 radnych
Za głosowało - 7ladnych
Przeciw - 13 radnych
Wstrzymało się - 0
Wniosek został odrzucony.

Prowadzący ogłosił 10 min przerwy do godz. 18.55.

Po przerwie

Przewodniczący Rady Stanisław Moryc odniósł się
szczegółowych odpowiedzi oraz wyjaśnień.

do wypowiedzi radnych i udzielił

Forma sprawozdania jest przyj ęta od lat, wszystkie informacje i dane są ujęte w zńącznikach.
omówił realizację planu rzeczowo-finansowego wydatków Dzielnicy, żadń prior}.tetowych
oraz zadń powierzonych.
Ponadto podkreślił, żę radni na bież1co byli informowani na sesjach o problemach
związanych z realizacją zadań, bądź zablokowaniu środków przez pana prezydenta Mk lub
Skarbnika.
Wyjaśnił, że kńdy Zarząd ma swoje preferencje dotyczące organizacji imptez i zasad
pozyskiwania sponsorów.
przewodniczący omówił listę zadań rekompensacyjnych realizowanych na terenie Dzielnicy
XVIII w ramach Umowy Społecznej, które posiadają pełną dokumentację,

W dyskusji głos zabrali radni: Miłosława Ciężak, stanisław Maranda, Krystyna FraŃiewicz,
Miłosława Ciężak, stanisław Moryc, Miłosława Ciężak, stanisław Moryc, Edward Porębski,
Miłosława Ciężak, Edward Porębski, Stanisław Maranda, Krystyna Frankiewicz, Stanisław
Moryc, Krystyna Frankiewicz, Józef Szuba, Miłosława Ciężak.

zastępca przewodniczące go Józef szuba posumował dyskusję i zaapelował do radnych o
współpracę w imię dobra mieszkńców,

Prowadzący odniósł się do wypowiedzi radnych.



Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie rocznego sprawozdania Zarządu z
działalności merytorycznej oraz rcalizaĄi planu finansowego wydatków Dzielnicy XVIII za
rok 201l.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 19 radnych
Za głosowało - 13 radnych
Przeciw - 5 radnych
Wstrzymał się - 1radny
Uchwała nr XVIIlż79 l 12.

5. Projekty uchwa| wnoszone przq. Zaząd i komisje problemowe:

Przystąpiono do procedowania uchwał.
Prowadzący obrady Stanisław Moryc przedstawił projekty uchwał przygotowane przez
ZarządDzielnicy XVIII Nowa Huta i komisje problemowe.

Druk nr 2 - projekt Zarządu - referent Małgorzata Bąk, pozytywna opinia Komisji
Mieszkalnictwa, Rodziny i Osób Niepełnosprawnych.

- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego.
Wyniki głosowania;
Głosowało: 15 radnych
Za głosowało - 15 radnych
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała nr XVIII 280/ lż.

Druk nr 3 - projekt Zarządu - referent Bąk, pozytywna opinia Komisji Mieszkalnictwa,
Rodziny i Osób Niepełnosprawnych.

- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego,
Wyniki głosowania:
Głosowało: 16 radnych
Za głosowało - 16 radnych
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała nr XVII/2&I / 12.

Druk nr 4 - ptojekt Zarządu - referent Andrzej Kowalik, Stanisław Moryc, pozlywna opinia
Komisji Edukacji, Turystyki i Sportu.

- w sprawie opinii do ULI CP dla inwestycji pn.: ,,Budowa czterech masźów
oświetleniowych płyty głównej boiska piłkarskiego Hutnik kraków, na części działki nr
521/1I obr.46 Nowa Huta przy ul. Ptaszyckiego 4 w Krakowie''.
W dyskusji głos zabrali radni: Edward Porębski, Stanisław Moryc, Edward Porębski,
Stanisław Moryc, Janusz Więcław, Krystyna Frankiewicz.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 19 radnych
Za głosowało - 17 radnych
Przeciw - 0



Wstrzymało się - 2 radnych
Uchwała nr XVII1 282 l t2,

Druk nr 5 - projekt Zarządu - referent Mńgorzata Bąk, pozytywna opinia Komisji
Mieszkalnictwa, Rodziny i Osób Niepełnosprawnych.

- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 15 radnych
Za głosowało - 15 radnych
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała nr XVII/283 / 12.

Druk nr 6 - projekt Zarządu - referent Arrdrzej Kowalik, pozytyr,vna opinia Komisji Edukacji,
Turystyki i Sportu.

- w sprawie aktualizacji obwodów szkół.

Przewodniczący zgłosił dwie autopoprawki Zarządtl:
- w ostatnim wierszu § 1 zmienia się numer Gimnazjum z Nr 5 na Nr 45,
- tozszelza się § 1 o ,,. ..oraz wniosek doĘczący włączenia ul. Sochy do obwodu Gimnazjum
Nr 45 os, Willowe 1."
Prowadzący poinformował o propozycji przekazania budynku, w którym mieści się
Gimnazjum Nr 50 innej placówce oświatowej oraz przeniesieniu Gimnazjum do obiektów
przy ul, Bulwarowej.
W dyskusji głos zabrali radni: Edward Porębski, Stanisław Moryc, Janusz Więcław,
Stanisław Moryc.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 19 radnych
Za głosowało - 14 radnych
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 5 radnych
Uchwała nr XVIIl2&4l 12.

ó. \ olne wnioski.

Wolne wnioski - radna Maria Sajdak ńożyła 2 wnioski dotyczące remontów
chodników na os. Zgody 3 i 7 (zŃ. nr 7 i 8),

7. Informacja z pracy Zarządu,

Przewodniczący Stanisław Moryc przekazń radnym życzenia świąteczne przesłane
przez placówki oświatowe, kulturalne, stowarzyszenia, organizacje ijednostki miejskie.

Poinformował o przygotowaniu przez Z|S wniosku na przeniesienie środków na dokończeniu
budowy boiska przy Szkole Podstawowej Nr 88.

CzłoŃowie zarząd! uczestniczyli w wielu spotkaniach dotyczących zmiany siatki szkół.



Członek ZatząduMariusz Woda omówił roczne przeglądy stanu szkół i przedszkoli z

terenu Dzielnicy XVIII.

członek zuządu krystyna Jastrzębska poinformowała o staraniach podejmowanych w

celu uzyskania lokalu mieszkalnego dla potrzebującej rodziny.

8. Oświadczenia i komunikaĘ.

Radni Edward Porębski, Janusz Więcław, Klystyna Jastrzębska (w imieniu Grupy

Wsparcia) złożyli radnym życzenia.

9. Ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodniczący Rady i Zuządu Dzielnicy XVIII Nowa Huta Stanisław Moryc
poinformował radnych o terminie następnej sesji, która odbędzie się w dniu 16 kwietnia 2012

o godzinie 18.00 w siedzibie Rady i ZatząduDzielnicy XVIIT.
Obecnych na sesji uznaje się za prawomocnie powiadomionych o terminie sesji.

10. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący Rady i Zatządu Dzielnicy XVIII Nowa Huta Stanisław Moryc
zamknął XVII sesję o godz. 20.15 , v,,ryczerpując cały program porządku obrad.

protokołowała :

, " J t---,L-n,

Małgorzata Kowalska
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Lista obecności

Imie i nazwisko

Miłosława ci

Andrzei kowalik

E|żbieta Mitka
stanisław Morvc
Marian paciorek

czesław Rosiek
stanisława Rusinowska

Iózef Szuba
Janusz więcław

wiesława zboroch
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Podpis prowad żącego obradyPodpis protokolanta sesj i



Wniosek o wprowadzenie projektu uchwaĘ w sprawie
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odstąpieniem od wymogu

określonego w § 19 ust.4 Regulaminu Dzielnicy X\ĄII

Na podstawie § 10 ust. 2 w zńązktl z 19 ust. 5 Regulaminu Dzielnicy XVIII
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19 ust. 4 Regulaminu Rady Dzielnicy XVIII q. w),rnogu przedłożeńa projektu uchwały Rady

Przewodniczącemu w termiŃe co najmniej 10 dni przed sesją.

Referentem projektu uchwały będzie
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Podpisy Proj ektodawców
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DRUK Nr5
PĄekt zarządu

opinia Komisji Mieszkalnictwa, Rodziny
i Osób Niepełnosprawnych

UCHWAŁANr
Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta

z dlia 4 kwietr:.ia20l2

w sprawie opinii doĘczącej zavlarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego.

Na podstawie § a pkt 5 lit. g Statutu Dzielnicy XVIII stanowiącego zńącznik nr 18 do
uchwały nr LXVIV660/96 Rady Miasta Krakowa z dnia 18 grudnia 1996 r. w sprawie organizacji
i zakresu działańa dzielnic (tekst jednolity: Dziennik Urzędowy Wojewódawa Małopolskiego z
dnia ó listopada 2002 r. Nr 243 poz. 3ż78, z późn. zm.) oluz na wniosek Wydziafu
Mieszkalnictwa UMK, zrrak \/n--02.7123,l5.20l2.1\]ftVl, Rada Dzielnicy XVIII Nowa Huta
uchwala, co następuje:

§1

Opiniuje się pozytyrvnie wniosek dotyczący ponownego zawarcia umowy najmu lokalu
mieszkalnego w Krakowie stosownie do treści pisma Wydziału Mieszkalnictwa UMK znak W-
IvIL-02.7 123.15.2012.NINI z dnia 29 marca 2012.

§2

Uchwała wchodziw Ęcie z dniem podjęcia.

uzasadnienie:
wnioskodawca zajmuje lokal zgodnie z umową najmu lokalu mieszkalnego, która wygasła 18
lutego 2012 r. wnioskodawca nadal zrrajduje się w trudnej s}tuacji materialnej, uzasadniającej
ponowne zawarcie umowy najmu,
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Wniosek o wprowadzenieprojektu uchqaĘ w sprawie .

ĄWOAU L hc11 .-ę,.,\o}<yJ \-t<ś,Ł:,"""",r"-,""
pod obrady sesji w arriu ..1.:31.;.?f..{.Ł.f..... z odstąpieniem od wymogu

określonego w § 19 ust. 4 Regulaminu Dzielnicy XVIII

Na podstawie § 10 ust. 2 w związkll z 19 ust. 5 Regulaminu Dzielnicy XVIII

projektodawca lwaz z uprawniona grupą radnych wnosi o wprowadzenie projektu uchwały w

sprawie ..=.k*.:**..::r *ń S\ _,--^§-o'-d--o--,] \-\"--d 1--
pod obrady sesji zwołanej -;] ;tó_i,; ;tlg- 

"..*;;;; ;;-;;";,;;-; - ;
19 ust. 4 Regulaminu Rady Dzieinicy XVIII tj. wymogu przedłożenia projektu uchwĄ Rady

Przewodniczącemu w terminie co najmniej 10 dni przed sesją.

Referentem projeknr uchwĄ będ"t. l.|}.ę.?.P.] bA+LllL

Podpisy co najmniej 3 Radnych

/innych niż Proj ektodawca/

,/./ 
,.

Podpisy Proj ektodawców

stanis!aw 
^lcryc

(
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opinia Komisji Edukacji, Turysiyki i Sportu

UCHWAŁANr
Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta

z dnia 4 k.rvietnia 2012

w sprawie aktualizacji obwodów szkół,

, .Nu Ę{:9yie § 4 pkt 5 lit. ł Statutu Dzielnicy XVIII stanowiąc ego zŃącnliknr 18 douchwały nr LXYIIJ660/96 Rady Miasta Krakowa z dnia 18 grudnia l99ć ..-* sp.J.i" o.guniru..jiizakresu działania dzielnic (tekst jednolity: Dziennik Uńł"*y Ń;j-.*o'ł.*j'lrł"i"p"t".oi"go ,dnia 6listopada 2002 r. Nr 
?11p:r:32:78,.zpóźn. ri.ior-na wniosek Wydziafu EdukacjiUMK, znak EK-02.4421.31 .ż012. Rada Dzielnióy XVIII Ńowa Huta uchwala, 

"; 
;.tęprj",

§1

, .opiniuje się pozltlw,rrie. wniosek dotyczący zmiany w obwodzie Gimnazjum Nr 50polegającej na wpisaniu do przedmiotowego obwodu ulicy Bulwarowej * 
"uI.."ri. 

n-,l,n".o*, oanr 1 do nr_43 i równoczęsnego wykreślenia tego odcinka uiicy Bulwarowej z obwodu GimnazjumNr 5, os. łVillowe t.

§2

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

uzasadnienie:
w związku z planowaną zmianą siedziby Gimnazjum Nr |0 w krakowie z osiedla zgody naulicę Bulwarową nr- 33, po konsuliacjach Fiada Dzielnicy XVIII przychyla się dozaproponowanych zmian w obwodach Gimnazjów.
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